

陳瑞祺(喇沙)書院  
九龍何文田常和街四號  
電話：二七一—八一七五  
傳真：二七六二—一五五零



CHAN SUI KI (LA SALLE) COLLEGE  
4 SHEUNG WO STREET, HOMANTIN,  
KOWLOON, HONG KONG.  
TEL : 27118175  
FAX : 27621550

Circular No. 22046

13<sup>th</sup> February, 2023

Dear Parents/Guardians,

### Exhibition on National Education

To promote national education and enhance parents' and students' understanding of national security, our school's Moral, Civic and National Education Section has produced relevant exhibition boards and designed games for parents and students to learn more about the elements and different fields of national security. The exhibition will be held in the covered playground on 19<sup>th</sup> February, 2023 (Parents' Day) from 9:00 am to 2:30 pm. All are welcome.

For enquiries, please do not hesitate to contact the General Office at 2711 8175.

Yours faithfully,



Lee Ting Leung  
Principal

22046

敬啟者：

### 國民教育展覽

為了推廣國民教育，加強家長和學生對國家安全的認識，本校德育及國民教育組製作了相關展板，並設計了小遊戲，讓家長和學生更瞭解國家安全的要素和領域。展板將於 2023 年 2 月 19 日(家長日)上午 9:00 至下午 2:30 在有蓋操場展出。歡迎家長和學生一同參加。

如有疑問，歡迎致電校務處查詢(電話 27118175)。

此致

各家長

陳瑞祺(喇沙)書院校長  
李丁亮 啟

2023 年 2 月 13 日